
Verslag vergadering PB op donderdag 18 februari 

 
Aanwezig: Helen, Jurjen, Peter en Irene 

Gerrit heeft zich afgemeld 

 

1.   Opening 

 

2.   Mededelingen 

 

Jurjen:  Tijdens de schaatsdrukte  zijn bezoekers ontmoedigd om naar Kalenberg te komen. Het lijkt 

er op dat de gemeente dit beleid wil voortzetten in de zomer. Wij zien liever dat de gemeente werk 

maakt van een uitbreiding van het aantal parkeerplaatsen in Kalenberg. 

 

Helen:  Thom de Vries heeft n.a.v. zijn deelname aan de kascommissie vragen gesteld over zaken 

aangaande boekhouding en planning. Helen zal met hem hierover in gesprek gaan. 

 

3.   Verslag vorige vergadering is goedgekeurd. 

 

4.   St. WW. 

 

Er zijn nog geen nieuwe statuten want de hele organisatie gaat op de schop. Wij worden door 

niemand geinformeerd. Jurjen zal contact opnemen met Linda de Graaf om te informeren of er 

verslagen zijn. 

 

5.   Renovatie fietspad 

 

We willen graag z.s.m. een overleg hierover met de gemeente en leden van de actiegroep tegen 

verbreding van het pad. Irene neemt contact op met Eric Jonk voor een afspraak. 

 

6.   Plannen SBB plaatsen vlothutten 

 

Na grondig bestuderen van de plannen besluiten wij hier niet tegen in te gaan. Het lijkt een mooi en 

educatief project dat geen parkeerproblemen of overlast voor het gebied zal veroorzaken. Irene 

stuurt een bericht hierover naar Jochem en Gonda, die hun zorgen hierover hadden geuit. 

 

7.   Infoborden 

 

Wij hebben voorgesteld infoborden te plaatsen bij het info punt (Pieter Jongschaap) en bij café de 

Weerribben. Jurjen heeft contact gehad met van Essen en die is akkoord. Irene mailt Rudy hier over. 

 

8.   Actiepunten 

 

Irene stuurt een mail naar Eric Jonk met de vraag wat de status is van de diverse actiepunten. 

 

9.   Rondvraag. Geen vragen 

 

10. Sluiting 

 


